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Vragen/kanttekeningen naar aanleiding van 
de kaderbrief 2020 .

 Inleiding op paragraaf 4.2 : voor het derde achtereenvolgende jaar stelt het college 
voor om nu nog niet tot integrale beleidsvoornemens resp. -afwegingen te komen, 
maar dat te doen bij de begrotingsbehandeling. Op pag. 5 bovenaan staat: “In deze 
kadernota beperken wij ons voor 2021....”. Gelet op de beslispunten nemen we aan dat 
hier “2020” bedoeld is, zo nodig aangevuld met besluiten die in 2020 genomen 
moeten worden voor het jaar 2021 en volgende jaren). Is dat juist? 

De voorstellen die betrekking hebben op 2020 zijn voorzien van een financieel 
dekkingsvoorstel. Voor 2021 wordt afgeweken van hetgeen tot nu toe gebruikelijk was 
bij de kadernota. De dekkingsvoorstellen voor 2021 zijn niet opgenomen in de 
kadernota 2020, maar zullen onderdeel uitmaken van de begrotingsbehandeling in de 
raadsvergadering van november 2020.

De zinsnede was specifiek bedoeld om deze werkwijze voor 2021 toe te lichten. Er 
wordt dan ook 2021 bedoeld.

 Als het college uiterlijk 31 augustus een besluit wil nemen over het meest 
waarschijnlijke scenario voor 2021, pleiten we ervoor om tijdig vooraf aan die datum 
de raadsfracties in de gelegenheid te stellen van hun kant beleidsvoorstellen voor 2021 
(zo nodig in het meerjarenperspectief t/m 2024) te doen.

Wij gaan ervan uit dat fracties in de gemeenteraad tijdens de behandeling van de 
kadernota in de raadsvergadering van 6 juli 2020 desgewenst eventuele 
beleidsvoorstellen voor 2021 zullen aangeven.

 Wat ‘sport- en accommodatiebeleid (incl. sportakkoorden)’ betreft de vraag of wij 
mogen verwachten dat er nog dit jaar een afgerond voorstel wordt voorgelegd? 

Wij verwachten in het najaar van 2020 aan uw raad een S&A beleidsnota in steigers 
te kunnen voorleggen met verschillende opties, zodat uw raad daarin voor de 
programmabegroting een keuze kan maken. 

 De CDA-fractie heeft op dit moment geen informatieve of technische vragen over de 
voorliggende kaderbrief. Mochten er bij verdere bestudering nog aanvullende vragen 
komen, dan zullen wij die naast de politiek getinte vragen en opmerkingen op 6 juli 
aan de orde stellen. 

Met vriendelijke groet, 

Math. Knubben, namens de CDA-fractie




